
Boligudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 28. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 200

Vil ministeren oplyse, hvorvidt det ventes, at den lagerbeskatning af selskabers ejen-

domsavancer på 850 mio. kr., der er en del af finansieringen af regeringens udspil om

”Ret til tidlig pension”, vil gøre det mindre attraktivt at investere i ejendomme – og dermed

udvikle og renovere boligmassen i København?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen
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